

Strasbourg, 22 October / octobre 2025

CDCJ(2025)OJ2 prov
Bilingual / bilingue

**105th plenary meeting European Committee on Legal Co-operation /
105^e réunion plénière Comité européen de coopération juridique
(CDCJ)**

18-20 November / novembre 2025
Strasbourg, Palais de l'Europe, room / salle 7

and / et

Launch event jointly organised with the CDENF / *Événement de lancement organisé
conjointement avec le CDENF*

19 November / novembre 2025¹

Strasbourg, Palais de l'Europe, room / salle 1

Draft Agenda / Projet d'ordre du jour

1. Opening of the meeting	Ouverture de la réunion
2. Adoption of the agenda and order of business	Adoption de l'ordre du jour et de l'ordre des travaux
<u>Working documents</u>	<u>Documents de travail</u>
- Draft agenda CDCJ(2025)OJ2 prov - Annotated draft agenda CDCJ(2025)OJ2 ANN prov	- Projet d'ordre du jour CDCJ(2025)OJ2 prov - Projet d'ordre du jour annoté CDCJ(2025)OJ2 ANN prov
3. Information by the Chair and Secretariat	Informations par le Président et le Secrétariat
4. Tour de table: interventions by newly designated members of the CDCJ	Tour de table : interventions des membres du CDCJ nouvellement désignés
<u>Background document</u>	<u>Document de contexte</u>
Members of the CDCJ (as of 22/10/2025)	Membres du CDCJ (au 22/10/2025)

¹ See separate programme of the joint CDCJ-CDENF event to launch the recommendations on the protection of the rights and best interests of the child in parental separation and in care proceedings (CM/Rec(2025)4 and CM/Rec(2025)5), and their implementation tools // Voir programme séparé de l'événement conjoint CDCJ-CDENF de lancement des recommandations sur la protection des droits et de l'intérêt supérieur de l'enfant dans les procédures de séparation des parents et de placement (CM/Rec(2025)4 et CM/Rec(2025)5), ainsi que leurs outils de mise en œuvre.

5. Review of progress

Working documents

- Stocktaking: implementation of CDCJ activities
[CDCJ\(2025\)01 rev3](#)
- Proposals for possible future CDCJ activities
[CDCJ\(2025\)14 prov2](#)
- CDCJ Terms of reference for 2024-2027
[CDCJ\(2024\)01 rev](#)

Examen des progrès réalisés

Documents de travail

- État des lieux : mise en œuvre des activités du CDCJ
[CDCJ\(2025\)01 rev3](#)
- Propositions de possibles activités futures du CDCJ
[CDCJ\(2025\)14 prov2](#)
- Mandat du CDCJ pour 2024-2027
[CDCJ\(2024\)01 rev](#)

Justice and the Rule of Law

Justice et Etat de droit

6. Council of Europe Plan of Action on Strengthening Judicial Independence and Impartiality (Sofia Action Plan) (main deliverable 10)

Plan d'action du Conseil de l'Europe pour renforcer l'indépendance et l'impartialité du pouvoir judiciaire (Plan d'action de Sofia) (principal livrable 10)

Working documents

- Thematic review focused on the career and training of judges: Draft report
[CDCJ\(2024\)13 prov5](#)
- Follow-up proposal on the thematic review focused on the career and training of judges
[CDCJ\(2025\)20 prov](#) (restricted)

Documents de travail

- Examen thématique axé sur la carrière et la formation des juges : Projet de rapport
[CDCJ\(2024\)13 prov5](#)
- Proposition de suivi relative à l'examen thématique sur la carrière et la formation des juges
[CDCJ\(2025\)20 prov](#) (restreint)

Background documents

- Compilation of information received in response to the questionnaire to collect additional information
[CDCJ\(2025\)02 rev3](#) (original language - restricted)
- Follow-up proposals
[CDCJ\(2023\)01](#)
- [Report of the CDCJ to the Secretary General of the Council of Europe on the implementation of the "Sofia Action Plan"](#)

Documents de contexte

- Compilation des informations reçues en réponse au questionnaire de collecte d'informations supplémentaires
[CDCJ\(2025\)02 rev3](#) (langue originale - restreint)
- Propositions de suites à donner
[CDCJ\(2023\)01](#)
- [Rapport du CDCJ à l'attention de la Secrétaire Générale du Conseil de l'Europe sur la mise en œuvre du « plan d'action de Sofia »](#)

7. **The use of artificial intelligence for policing, the administration of justice and borders/migration – Study on the feasibility of a draft legal instrument**
(main deliverable 11)
- L'utilisation de l'intelligence artificielle pour le maintien de l'ordre, l'administration de la justice et les frontières/migrations – Étude de faisabilité d'un projet d'instrument juridique**
(principal livrable 11)

Background documents

- Concept note concerning the use of artificial intelligence (AI) for policing, the administration of justice and borders/migration and the use of AI or other automated decision-making (ADM) for communication purposes
[CDCJ-ADMIN-AI\(2023\)01](#)
- Note regarding the CDCJ input to the preparation of the draft Council of Europe Framework Convention on artificial intelligence by the Committee on Artificial Intelligence (CAI)
[CDCJ\(2023\)13](#)
- Proposals on the directions to be taken by the CDCJ in its future work in the field of artificial intelligence and administrative law
[CDCJ-ADMIN-AI\(2022\)01](#)

Documents de contexte

- Note conceptuelle concernant l'utilisation de l'intelligence artificielle (IA) pour le maintien de l'ordre, l'administration de la justice et les frontières/migrations et l'utilisation de l'IA ou d'autres formes de prise de décision automatisée (ADM) à des fins de communication
[CDCJ-ADMIN-AI\(2023\)01](#)
- Note concernant la contribution du CDCJ à l'élaboration du projet de Convention cadre du Conseil de l'Europe sur l'intelligence artificielle par le Comité sur l'intelligence artificielle (CAI)
[CDCJ\(2023\)13](#)
- Propositions de directions à prendre par le CDCJ pour ses travaux futurs dans le domaine de l'intelligence artificielle et du droit administratif
[CDCJ-ADMIN-AI\(2022\)01](#)

Public Law**Droit public**

8. **National climate litigation**
(main deliverable 4)

- Contentieux nationaux en matière de climat**
(principal livrable 4)

Working document

- Draft study on national climate litigation
CDCJ(2025)15 prov2

Document de travail

- Projet d'étude sur les contentieux nationaux en matière de climat
CDCJ(2025)15 prov2

Background documents

- Compilation of replies received to the questionnaire to member states on relevant domestic case-law on climate change
[CDCJ\(2025\)06 rev2](#) (original language - restricted)
- Revised detailed outline of the draft study
[CDCJ\(2024\)17rev](#)
- [Committee of Ministers' reply to the Parliamentary Assembly on its Recommendation 2213 \(2021\) - Addressing issues of criminal and civil liability in the context of climate change](#)

Documents de contexte

- Compilation des réponses reçues au questionnaire aux États membres sur la jurisprudence nationale pertinente en matière de changement climatique
[CDCJ\(2025\)06 rev2](#) (langue originale - restreint)
- Plan détaillé révisé du projet d'étude
[CDCJ\(2024\)17rev](#)
- [Réponse du Comité des Ministres à l'Assemblée parlementaire sur sa Recommandation 2213 \(2021 - Examen des](#)

9. Statelessness and access to nationality
(main deliverables 6 and 7)

Working documents

- Draft revised recommendation on the nationality of children
[CDCJ-MIG\(2025\)02 prov4](#) (restricted)
- Draft compendium of promising practices on access to nationality for stateless children
[CDCJ\(2025\)21 prov / CDCJ-MIG\(2025\)04 fin](#) (restricted)

Background documents

- Compilation of comments on the draft compendium of good practice ([CDCJ-MIG\(2025\)04 prov2](#)) and additional information received from CDCJ delegations
[CDCJ\(2025\)07](#) (restricted)
- CDCJ-MIG workplan (2025-2026)
[CDCJ-MIG\(2025\)01](#)
- Feasibility study on a non-binding legal instrument regarding stateless children's access to nationality
[CDCJ\(2024\)15](#)

Apatridie et accès à la nationalité
(principaux livrables 6 et 7)

Documents de travail

- Projet de recommandation révisée sur la nationalité des enfants
[CDCJ-MIG\(2025\)02 prov4](#) (restreint)
- Projet de recueil de pratiques prometteuses sur l'accès à la nationalité pour les enfants apatrides
[CDCJ\(2025\)21 prov / CDCJ-MIG\(2025\)04 fin](#) (restreint)

Documents de contexte

- Compilation des observations sur le projet de recueil de bonnes pratiques (document [CDCJ-MIG\(2025\)04 prov2](#)) et des informations complémentaires reçues des délégations du CDCJ
[CDCJ\(2025\)07](#) (restreint)
- Plan de travail du CDCJ-MIG (2025-2026)
[CDCJ-MIG\(2025\)01](#)
- Étude de faisabilité sur un instrument juridique non contraignant concernant l'accès des enfants apatrides à la nationalité
[CDCJ\(2024\)15](#)

Family law and children's rights

Droit de la famille et droits des enfants

10. Rights of donor-conceived persons to know their origins (main deliverable 8)

Working document

- Draft recommendation on the rights of donor-conceived persons to know their origins
CJ-OR(2025)10 prov2 (restricted)

Background documents

- Compilation of comments received on the draft recommendation on the rights of donor-conceived persons to know their origins (version CJ-OR(2025)10 prov)
[CJ-OR\(2025\)11 rev2](#) (original language – restricted)

Droits des personnes conçues par donneur de connaître leurs origines (principal livrable 8)

Document de travail

- Projet de recommandation relative aux droits des personnes conçues par donneur de connaître leurs origines
CJ-OR(2025)10 prov2 (restreint)

Documents de contexte

- Compilation des commentaires reçus sur le projet de recommandation relative aux droits des personnes conçues par donneur de connaître leurs origines (version CJ-OR(2025)10 prov)
[CJ-OR\(2025\)11 rev2](#) (langue originale - restreint)

- | | |
|--|---|
| <ul style="list-style-type: none"> • Composition of the Committee of Experts on access to origins (CJ-OR) responsible for the preparation of a draft recommendation on the rights of donor-conceived persons to know their origins CJ-OR(2025)INF01 • CJ-OR Terms of Reference (2025-2026) CJ-OR(2025)01 • Workplan and calendar of CJ-OR activities for 2025-2026 CJ-OR(2025)02 • Case Law of the European Court of Human Rights on the rights of donor-conceived persons to know their origins CJ-OR(2025)03 rev • Overview of European and international standards concerning the rights of donor conceived persons to know their origins CJ-OR(2025)05 • Comparative study on access of persons conceived by gamete donation to information on their origins | <ul style="list-style-type: none"> • Composition du Comité d'experts sur l'accès aux origines (CJ-OR) en charge de la préparation d'un projet de recommandation sur les droits des personnes conçues par donneur de connaître leurs origines CJ-OR(2025)INF01 • Mandat du CJ-OR (2025-2026) CJ-OR(2025)01 • Plan de travail et de calendrier des activités du CJ-OR pour 2025-2026 CJ-OR(2025)02 • Jurisprudence de la Cour européenne des droits de l'homme sur les droits des personnes conçues par donneur de connaître leurs origines CJ-OR(2025)03 rev • Aperçu des normes internationales et européennes concernant les droits des personnes conçues par donneur de connaître leurs origines CJ-OR(2025)05 • Étude comparative relative à l'accès aux origines des personnes conçues par don de gamètes |
|--|---|

11. Thematic review of the guidelines on child-friendly justice (focus: civil and administrative proceedings)
(main deliverable 9)

Working document

- Draft report on the review of criminal, civil and administrative law aspects of the Guidelines of the Committee of Ministers of the Council of Europe on Child-Friendly Justice [CDENF\(2025\)03rev1 Full](#)
- including:
- [part \(1\)](#) - analysis and rationale of the revisions proposed
 - [part \(2\)](#) - drafting proposals to amend the guidelines
 - [part \(3\)](#) - drafting proposals to amend the explanatory memorandum

Background documents

- Compilation of comments received from CDCJ members on the draft report [CDCJ\(2025\)16 rev](#) (original language – restricted)

Examen thématique des lignes directrices sur une justice adaptée aux enfants (accent mis sur les procédures civiles et administratives)
(principal livrable 9)

Document de travail

- Projet de rapport sur l'examen des aspects de droit pénal, civil et administratif des lignes directrices du Comité des Ministres du Conseil de l'Europe sur une justice adaptée aux enfants [CDENF\(2025\)03rev1 Complet](#)
- Incluant :
- [partie \(1\)](#) - analyse et la justification des révisions proposées
 - [partie \(2\)](#) - rédaction de propositions d'amendement des lignes directrices
 - [partie \(3\)](#) - rédaction de propositions de modification de l'exposé des motifs

Documents de contexte

- Compilation des commentaires reçus des membres du CDCJ sur le projet de rapport

[CDCJ\(2025\)16 rev](#) (langue originale – restreint)

- | | |
|--|---|
| <ul style="list-style-type: none"> • Table of replies received following the CDENF consultation process (original language) | <ul style="list-style-type: none"> • Tableau des réponses reçues suite au processus de consultation du CDENF (langue originale) |
| <p>12. Promote and facilitate the functioning, implementation and where necessary the ratification of Council of Europe conventions, agreements and protocols within its area of competence (main task iv)</p> | <p>Promouvoir et faciliter le fonctionnement, la mise en œuvre et, le cas échéant, la ratification des conventions, accords et protocoles du Conseil de l'Europe relevant de son domaine de compétence (mission principale iv)</p> |
| <ul style="list-style-type: none"> • State of signatures and ratifications of the conventions and agreements for which the CDCJ has been given responsibility • Conventions and agreements under the responsibility of the CDCJ and Recommendations, resolutions and guidelines for possible future review by the CDCJ • Council of Europe Convention for the Protection of the Profession of Lawyer Treaty Office (CETS No. 226) – see Agenda Item 13 • European Convention on Information on Foreign Law (ETS No. 62) and its Additional Protocol (ETS No. 97) (main deliverable 5) – see Agenda Item 13 | <ul style="list-style-type: none"> • État des signatures et des ratifications des conventions et accords sous la responsabilité du CDCJ • Conventions et accords sous la responsabilité du CDCJ et Recommandations, résolutions et lignes directrices en vue d'un possible futur examen par le CDCJ • Convention du Conseil de l'Europe pour la protection de la profession d'avocat (STCE n° 226) – voir point 13 de l'ordre du jour • Convention européenne dans le domaine de l'information sur le droit étranger (STE n° 62) et son Protocole additionnel (STE n° 97) (principal livrable 5) – voir point 13 de l'ordre du jour |
| <p>13. Raise-awareness about Council of Europe standards and tools in its field of competence in the member states and beyond, through the neighbourhood policy and in other international and global fora where relevant (main task xiv)</p> | <p>Sensibiliser aux normes et outils du Conseil de l'Europe dans son domaine de compétence, dans les États membres et au-delà, par le biais de la politique de voisinage et dans d'autres enceintes internationales et mondiales, le cas échéant (mission principale xiv)</p> |
| <p>13.1 Council of Europe Convention for the Protection of the Profession of Lawyer Treaty Office (CETS No. 226) – follow-up</p> | <p>13.1 Convention du Conseil de l'Europe pour la protection de la profession d'avocat (STCE n° 226) – suivi</p> |
| <ul style="list-style-type: none"> a. Tour de table on signatures and ratifications of the Luxembourg Convention b. Exchange of views with a judge of the European Court of Human Rights c. Promotion of the Luxembourg Convention | <ul style="list-style-type: none"> a. Tour de table sur les signatures et ratifications de la Convention de Luxembourg b. Échange de vues avec un juge de la Cour européenne des droits de l'homme c. Promotion de la Convention de Luxembourg |

Working document

- Promotion of the Council of Europe Convention for the Protection of the Profession of Lawyer
[CDCJ\(2025\)03 prov4](#)

13.2 European Convention on Information on Foreign Law (ETS No. 62) and its Additional Protocol (ETS No. 97) (main deliverable 5)

Working document

- Draft programme of the webinar to promote ETS Nos. 62 and 97, and to facilitate their implementation (4 December 2025)

14. Transversal issues:

- Mainstreaming gender, youth, children's rights, rights of persons with disabilities, and Roma and Traveller² issues (*main task xvi*)
- Contribution to the UNSDGs - [Goal 5: Gender equality](#), [Goal 10: Reduce inequality within and among countries](#), [Goal 13: Climate Change](#) and [Goal 16: Peace, justice and strong institutions](#) (*main task xix*)

15. Developments in member states in the area of public lawWorking document

- Information collected
[CDCJ\(2025\)17](#) (*original language*)

Document de travail

- Promotion de la Convention du Conseil de l'Europe pour la protection de la profession d'avocat
[CDCJ\(2025\)03 prov4](#)

13.2 Convention européenne dans le domaine de l'information sur le droit étranger (STE n° 62) et son Protocole additionnel (STE n° 97) (principal livrable 5)

Document de travail

- Projet de programme du webinaire pour promouvoir les STE n°s 62 and 97, et pour faciliter leur application (4 décembre 2025)

Questions transversales :

- Intégration de la dimension de genre, de la jeunesse, des droits de l'enfant, des droits des personnes handicapées et des questions relatives aux Roms et Gens du voyage² (*mission principale xvi*)
- Contribution aux objectifs de développement durable des Nations Unies (UNSDG) – [Objectif 5 : égalité des sexes](#), [Objectif 10 : Réduire les inégalités](#), [Objectif 13 : Changements Climatiques](#) et [Objectif 16 : Paix, justice et institutions efficaces](#) (*mission principale xix*)

Développements dans les États membres dans le domaine du droit publicDocument de travail

- Informations collectées
[CDCJ\(2025\)17](#) (*langue originale*)

² The term "Roma and Travellers" is used at the Council of Europe to encompass the wide diversity of the groups covered by the work of the Council of Europe in this field: on the one hand a) Roma, Sintí/Manush, Calé, Kaale, Romanichals, Boyash/Rudari; b) Balkan Egyptians (Egyptians and Ashkali); c) Eastern groups (Dom, Lom and Abdal); and, on the other hand, groups such as Travellers, Yenish, and the populations designated under the administrative term "Gens du voyage", as well as persons who identify themselves as Gypsies. The present is an explanatory footnote, not a definition of Roma and/or Travellers.

Les termes « Roms et Gens du voyage » utilisés au Conseil de l'Europe englobent la grande diversité des groupes concernés par les travaux du Conseil de l'Europe dans ce domaine : d'une part, a) les Roms, les Sintés/Manouches, les Calés/Gitans, les Kaalés, les Romanichels, les Béash/Rudars ; b) les Égyptiens des Balkans (Égyptiens et Ashkali) ; c) les branches orientales (Doms, Loms et Abdal) ; d'autre part, les groupes tels que les Travellers, les Yéniches et les personnes que l'on désigne par le terme administratif de « Gens du voyage » ainsi que celles qui s'auto-identifient comme Tsiganes. Ceci est une note de bas de page explicative et non une définition des Roms et/ou des Gens du voyage.

16. Co-operation with other relevant Council of Europe bodies and committees, other international organisations and civil society in the area of public law	Coopération avec d'autres organes et comités pertinents du Conseil de l'Europe, d'autres organisations internationales et la société civile dans le domaine du droit public
<u>Working document</u>	<u>Document de travail</u>
Information collected CDCJ(2025)18 (<i>original language</i>)	Informations collectées CDCJ(2025)18 (<i>langue originale</i>)
17. Evaluation of completed activities / Annual exchange of views to evaluate its activities and to advise the Committee of Ministers on future priorities in its sector, including possible new activities and those that might be discontinued (<i>main task xv</i>)	Évaluation des activités achevées / Échange de vues annuel pour évaluer ses activités et conseiller le Comité des Ministres sur les priorités futures dans son secteur, y compris les nouvelles activités éventuelles et celles qui pourraient être interrompues (<i>mission principale xv</i>)
<u>Working document</u>	<u>Document de travail</u>
Stocktaking: implementation of CDCJ activities CDCJ(2025)01 rev3	État des lieux : mise en œuvre des activités du CDCJ CDCJ(2025)01 rev3
18. Elections and Appointments	Élections et nominations
a. Elections (Chair, Vice-Chair and Bureau members)	a. Élections (Président·e, Vice-Président·e et membres du Bureau)
<u>Working documents</u>	<u>Documents de travail</u>
Information note CDCJ(2025)INF01 (<i>restricted</i>)	Note d'information CDCJ(2025)INF01 (<i>restreint</i>)
Candidates' biographies CDCJ(2025)INF02 (<i>original language – confidential</i>)	Biographies des candidat·e·s CDCJ(2025)INF02 (<i>langue originale – confidentiel</i>)
b. Appointments for 2026 (CDCJ Representatives and Rapporteurs, including Rapporteur to follow the implementation reviews of legal instruments) CDCJ(2025)19	b. Nominations pour 2026 (Représentant·e·s et Rapporteur·e·s du CDCJ, y compris Rapporteur pour suivre les examens de mise en œuvre des instruments juridiques) CDCJ(2025)19
19. CDCJ Opinions (if any) (<i>main deliverable 13</i>)	Avis du CDCJ (le cas échéant) (<i>principal livrable 13</i>)
20. Any other business	Autre(s) Question(s)
Working methods – possible review	Méthodes de travail – possible révision
<u>Working document</u>	<u>Document de travail</u>
Non-paper on the CDCJ working methods	Note informelle sur les méthodes de travail du CDCJ

Background document

- [Working methods of CDCJ - adopted by written procedure on 2 September 2014, revised by the CDCJ Bureau during its 102nd meeting \(29-30 June 2017\) and revised by the CDCJ at its 97th plenary meeting \(1-3 December 2021\)](#)

Document de contexte

- [Méthodes de travail du CDCJ - adoptées par voie de procédure écrite le 2 septembre 2014, révisées par le Bureau du CDCJ lors de sa 102^e réunion \(29-30 juin 2017\) et révisées par le CDCJ lors de sa 97^e réunion plénière \(1-3 décembre 2021\)](#)

21. Dates and place of next meetingsWorking document

- Calendar of CDCJ meetings, consultations and events for 2025-2026 [CDCJ\(2025\)05 rev2](#) (restricted)

Dates et lieu des prochaines réunionsDocument de travail

- Calendrier des réunions, consultations et événements du CDCJ pour 2025-2026 [CDCJ\(2025\)05 rev2](#) (restreint)

22. Adoption of the meeting report

- CDCJ(2025)22 prov

Adoption du rapport de la réunion

- CDCJ(2025)22 prov

DRAFT ORDER OF BUSINESS / PROJET D'ORDRE DES TRAVAUX

Date	Timetable/ Horaires CET	Agenda items/ points de l'ordre du jour
18/11/2025	9:30 – 13:00	1-7
	14:30 – 17:00	8, 12-14,16
19/11/2025	9:00 – 12:30	9, 18.a (Elections -10:30), 10, 15
	14:00 – 17:00	Joint launch event with the CDENF / Événement de lancement conjoint avec le CDENF (room/salle 1, Palais de l'Europe)
20/11/2025	9:30 – 13:00	11 (joint session CDCJ-CDENF-CDPC on CFJ Guidelines review / (session conjointe CDCJ-CDENF-CDPC sur la révision des lignes directrices sur une justice adaptée aux enfants – room/salle 1, Palais de l'Europe),
	14:30 – 17:00	18.b (Appointments / nominations), 17, 19-22

WORKING DOCUMENTS / DOCUMENTS DE TRAVAIL

Working documents are made available on the CDCJ restricted website /
Les documents de travail sont mis à disposition sur le site restreint du CDCJ
www.coe.int/cdcj

REFERENCE DOCUMENTS / DOCUMENTS DE REFERENCE

Terms of Reference / Mandat	CDCJ Terms of reference for 2024-2027 / Mandat du CDCJ pour 2024-2027
Terms of Reference / Mandat	CDCJ-MIG – CDCJ limited working group on migration – Terms of reference for 2024-2026 / groupe de travail restreint du CDCJ sur la migration – mandat pour 2024-2026
Terms of Reference / Mandat	CJ-OR – Committee of Experts on access to origins – Terms of reference for 2025-2026 / Comité d'experts sur l'accès aux origines – mandat pour 2025-2026
CM/Res(2025)2 (EN) CM/Rec(2025)2 (FR)	Resolution CM/Res(2025)2 on intergovernmental committees and subordinate bodies, their terms of reference and working methods / Résolution CM/Res(2025)2 concernant les comités intergouvernementaux et les organes subordonnés, leur mandat et leurs méthodes de travail
CM/Res(2021)3 (EN) CM/Res(2021)3 (FR)	Resolution CM/Res(2021)3 on intergovernmental committees and subordinate bodies, their terms of reference and working methods / Résolution CM/Res(2021)3 concernant les comités intergouvernementaux et les organes subordonnés, leur mandat et leurs méthodes de travail
CDCJ(2021)24 (EN) CDCJ(2021)24 (FR)	Working methods of CDCJ / Méthodes de travail du CDCJ
CDCJ-BU(2021)15 final (EN) CDCJ-BU(2021)15 final (FR)	Checklist for assessment of gender equality aspects and impact / Liste de contrôle pour l'évaluation des aspects et de l'impact de l'égalité de genre
CDCJ(2022)20 (EN) CDCJ(2022)20 (FR)	Criteria to assess requests for observer status with the CDCJ and its subordinate bodies and decision-making processes / Critères d'évaluation des demandes de statut d'observateur auprès du CDCJ et de ses organes subordonnés et processus décisionnels

CDCJ MEETING REPORTS / RAPPORTS DE REUNION DU CDCJ

14-15 March / mars 2024	Bureau: 120 th meeting / 120 ^e réunion	CDCJ-BU(2024)03 restricted Report / Rapport
11-13 June / juin 2024	102 nd plenary meeting / 102 ^e reunion plénière	CDCJ(2024)12 Report / Rapport
3-4 October / octobre 2024	Bureau: 121 st meeting / 121 ^e réunion	CDCJ-BU(2024)05 restricted Report / Rapport
19-21 November / novembre 2024	103 rd plenary meeting / 103 ^e reunion plénière	CDCJ(2024)33 Report / Rapport
20-21 March / mars 2025	Bureau: 122 nd meeting / 122 ^e réunion	CDCJ-BU(2025)02 restricted Report / Rapport
16-18 June / juin 2025	104 th plenary meeting / 104 ^e reunion plénière	CDCJ(2025)13 Report / Rapport
25-26 September / septembre 2025	Bureau: 123 rd meeting / 123 ^e réunion	CDCJ-BU(2025)03 Report / Rapport

**MEETING REPORTS OF CDCJ SUBORDINATE BODIES / RAPPORTS DE REUNION DES
ORGANES SUBORDONNES DU CDCJ**

30 January-1 February 2024 / 30 janvier-1 ^{er} février 2024	CJ-AV: 7 th meeting / 7 ^e réunion	Report / Rapport
20-22 March / mars 2024	CJ/ ENF-ISE: 9 th meeting / 9 ^e réunion	Report / Rapport
13-15 May / mai 2024	CJ-AV: 8 th meeting / 8 ^e réunion	Report / Rapport
9-11 September / septembre 2024	CJ-AV: 9 th meeting / 9 ^e réunion	Report / Rapport
14-16 October / octobre 2024	CJ/ ENF-ISE: 10 th meeting / 10 ^e réunion	Report / Rapport
23-25 April / avril 2025	CDCJ-MIG: 3 rd meeting / 3 ^e réunion	Decisions / Décisions
3-5 June / juin 2025	CJ-OR: 1 st meeting / 1 ^{ère} réunion	Report / Rapport
29 September – 1 October / 29 septembre – 1 ^{er} octobre 2025	CDCJ-MIG: 4 th meeting / 4 ^e réunion	Decisions / Décisions
28-30 October / octobre 2025	CJ-OR: 2 nd meeting / 2 ^e réunion	Report / Rapport

RECENT CDCJ PUBLICATIONS / PUBLICATIONS RÉCENTES DU CDCJ

July 2025	Council of Europe Convention for the Protection of the Profession of Lawyer (CETS No. 226) and its explanatory report	Publication in English
Juillet 2025	Convention du Conseil de l'Europe pour la protection de la profession d'avocat (STCE n° 226) et son rapport explicatif	Publication en français
2025	Administrative detention of migrants and asylum seekers: Guide for practitioners Rétention administrative des migrants et des demandeurs d'asile : Guide pour les praticiens	Greek / Grec Italian / Italien Spanish / Espagnol Armenian / Arménien Turkish / Turc